
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 28.11.2018  
 
Marthe Hammer (SV) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg:  
 
Fylkesutvalet ber om at mindre avbøtende tiltak presentert i rapporten, til dømes etablering av 
dobbel sperrelinje på Kråkenestoppen, vert jobba vidare med framover.» 

 
Renate M. Klepsvik (FrP) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
 
..., men er særs usamd i konklusjonen i saksutgreiinga.» 

 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Hammer sitt forslag fekk 1 røyst (SV) og fall. 
Klepsvik sitt forslag fekk 2 røyster (FrP) og fall. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet tek saka til orientering. 


